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Deze vergadering hebben we het gehad over de volgende punten: 
- SBON 
- Campbell verkoop 
- Larvencommissie 
- Midzomerfeest 
- LinkedIn 

 

Als eerste hebben we met SBON via de mail kort geëvalueerd over de olympiadeweek en de 
reüniedag. We vonden met z’n allen beide evenementen erg geslaagd. Met betrekking tot beide 
evenementen was er wel, zowel vanuit SBON als Rubisco, de vraag of we de vrijwilligers niet efficiënter 
kunnen inzetten waardoor alles duidelijker en gestructureerder verloopt en er minder stress is. Hier 
zullen we met elkaar over om de tafel gaan. 
 

Van SBON hebben we ook de hele lading oude Campbells gekregen! Wij mogen hiermee doen wat we 
willen en de opbrengst is voor Rubisco. Het plan is om deze per opbod te verkopen op het forum. 
 

Dit jaar willen we weer een larvencommissie proberen op te zetten: een activiteit georganiseerd door 
de nieuwe lichting voor alle olympisten. Vorig jaar is deze misgelopen, we gaan dus eerst bij de 
commissie van vorig jaar inventariseren hoe we meer ondersteuning kunnen bieden en daarna 
hiermee aan de slag. 

 
Ook het midzomerfeest komt er weer bijna aan! Er zijn heel veel aanmeldingen en alles is geregeld. 
We hebben er zin in! 
 

Tot slot hebben we het gehad over de Rubisco-LinkedIn groep, op dit moment wordt daar niet veel 
mee gedaan. Plan is nu dus om te gaan inventariseren wat er van de groep verwacht wordt en hoe we 
dit op kunnen gaan pakken. 

 

 
 

 


